

# Administrative Notices



Issued under the authority of the  
Under-Secretary of State for External Affairs

# Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État  
aux Affaires extérieures

Number 3

January 15, 1990

Numéro 3

le 15 janvier 1990

## ADMINISTRATIVE INFORMATION

## RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

### REP - New name

Effective January 8, the name of the European Community Programs Division (REP) is changed to European Community Science and Technology Division. Dr. François Leclair, the current Deputy Director, will continue to head the Division, with the title of Director. This change reflects both the actual administrative status of the Division since it was created in November 1988 and the increased importance given to this area following Prime Minister Mulroney's announcement last October of new measures to develop science and technology cooperation with the European Community as part of the "Going global" strategy.

### REP - Changement de nom

A partir du 8 janvier, le nom de la Direction des programmes avec la Communauté européenne (REP) est modifié en Direction de la science et technologie - Communauté européenne. Le directeur-adjoint actuel, M. François Leclair, continuera à en assumer la direction avec le titre de directeur. Cette modification vient en partie consacrer un état de fait administratif datant de la création de cette direction en novembre 1988; elle reflète également l'importance accrue de ce secteur suite à l'annonce faite en octobre dernier par le premier ministre Mulroney de mesures de développement de la coopération en sciences et technologie avec l'Europe communautaire dans le cadre de la stratégie "Horizon le Monde".

### RGZ - Relocation

The personnel of the Programme of Cooperation with Poland and Hungary (RGZ) was recently relocated on the 5th and 10th floors of Place du Centre, 200 Promenade du Portage, Hull (Québec), K1A 0G4. You may reach them at the following numbers:

### RGZ - Déménagement

Le personnel du Programme de coopération avec la Pologne et la Hongrie (RGZ) a récemment déménagé aux 5<sup>e</sup> et 10<sup>e</sup> étages de la Place du Centre, 200 promenade du Portage, Hull (Québec), K1A 0G4. Vous pouvez les rejoindre aux numéros suivants:

Bergbusch, E.J.	(819) 953-5425
Coordinator	
Krukowski, Paul	(819) 953-5423
Deputy Coordinator (Assistance)	
Secretary 10th Floor	(819) 953-5424
Lee, Robert C.	(819) 953-5428
Deputy Coordinator (Investment)	
Administration Officer	(819) 953-5427
Laurie Smith	(819) 953-5426
Secretary 5th Floor	

Bergbusch, E.J.	(819) 953-5425
Coordonnateur	
Krukowski, Paul	(819) 953-5423
Coordonnateur adjoint (Aide)	
Secrétaire, 10 <sup>e</sup> étage	(819) 953-5424
Lee, Robert C.	(819) 953-5428
Coordonnateur adjoint (Investissements)	
Agent d'administration	(819) 953-5427
Laurie Smith	(819) 953-5426
Secrétaire, 5 <sup>e</sup> étage	

All correspondence should be addressed to RGZ at the L.B. Pearson Building in Ottawa.

La correspondance doit être adressée à RGZ dans l'édifice L.B. Pearson à Ottawa.